
Referat 

Styremøte KBHL 2022-11-28 

 

Referent: Tor Martin Aabol 
Møtedeltakere: Håvard Nilsen, Ståle Nilsen, Arne Jørgen Karlsen, Øystein Dalevoll, Tor Martin Aabol. 
Inviterte gjester: Bjørn Reime 
Fravær: 
Sted: Hydroveien 15 Porsgrunn 
Rød tekst = oppdatering av gamle saker. 
 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

Status 
Vedtektskomite  

 
  

Møte med 
Nissedal 
Kommune 

Håvard har hatt møte med Styrk Fjærtoft, næringssjef i 
Nissedal Kommune med tanke på fast bidrag til løyper 
fra kommunen. Dette krever politisk beslutning, men 
han skulle ta vårt ønske med videre. 
Foreløpig må vi søke på «frie midler». 
 
Bjørn tar oppgaven å søke frie midler. 
 
Som eierkommune er Nissedal positivt stemt for at 
hytteeiere skal kunne få tilbud om strøm til en gunstig 
fastpris. 

 
 
 
 

BR 
 

 
 

 

Oppgaver som 
skal gjøres av 
Bjørn Reime  
 
 
 

Bjørn fortsetter å gjøre oppgaven med å sende ut giro 
for løypebidrag til hytteeiere og fastboende. Sendes ut 
uke 49.  
 
Brønøyregistrene må oppdateres med nye 
styremedlemmer. 
Ståle Nilsen 
Øystein Dalevoll 
Tor Martin Aabol  
Alle sender personnummer til Bjørn (11 siffer) 
 
Håvard Nilsen meldes inn som kontaktperson 
 
Ole Bulien byttes ut som administrator på KBHL 
Facebookside.  
 
Bjørn legger ut info på FB når det kommer inn midler 
fra Grasrotandelen. 
 
Bjørn sender faktura til Drangedal Kraft på årlig bidrag 
hvert år i November. Bidrar med 25.000,- (2021) og 
beløpet indeksreguleres hvert år. 
 
Det er solgt 12 løypekart. Bjørn bestiller 15. 
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Uke 49-2022 
 

Uke 50 
 
 
 
 
 
 
 
 

Neste møte 
 
 
 
 
 
 
November  
hvert år 
 
Ferdig i løpet av 
desember 
 
 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Øystein og Bjørn skal kontere alle bilag begge har 
rettigheter til bankkonto. 
 
Bjørn innhenter tilbud på styreforsikring 
 

 
 
 
BR 

 
 
 
Neste møte 

Avtale med 
Kyrkjebygdheia 
AS 

Løypelaget har tilbudt Kyrkjebygdheia AS 400.000 for 
nest vinters løypekjøring. Deres motbud er 450.000,-  
 
Håvard tar kontakt med Nordstøyl for å avtale deres 
sponsorbidrag. 
 
Bjørn Reime får styrets fullmakt til å sluttforhandle 
avtalen med siste motbud på 425.000,-  
Forutsetningen er at ny hytteutbygger/Nordstøyl også 
bidrar med tilskudd til løypekjøring på linje med 
Kyrkjebygdheia AS. 
 
18-10 
Nordstøyl har så langt ikke solgt en enste tomt. De var 
positive til å bidra, men hadde ikke økonomi nå. 
 
Utkast til avtale ble gjennomgått med følgende 
kommentarer: 
Avtalen må dekke løypekjøring med Scooter. 
Standard løypekjøring er onsdag og natt til lørdag. 
 
28-10 
Rykter om at Nordstøyl har begynt å grave vann og 
kloakk. Dette kan forstyrre løypekjøring.  
Hvis det stemmer at de er i gang med 
anleggsvirksomhet bør de allikevel bidra med 
løypetilskudd nå. Håvard sjekker. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

HN 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
ASAP 

Program for 
løypekjøring 

Løypekjøring 
I midtuke (onsdag) kjøres milløypa + Sylvtjønn-
Huvtjønn-Breili-Stokosen-Brua ved Holmvann 
 
I helg (torsdag kveld/fredag) kjøres hele løypenettet 
(minus gamle stigning fra Svinesundvatn og opp til 
Espeliheia )med scooter eller løypemaskin  
 
Kjempåsvatnen og opp til Krokbekk må kjøres med 
Scooter. Bjørn forespør Kyrkjebygda om dette er OK. 
 
Når isforholdene tilsier det, kjøres det løype med 

Scooter over isen fra Breili til bua ved Holmvatn. 

 

Retningslinjene fravikes når værmelding og snømengde 

tilsier det. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Tema /sak Innehold Ansvar Frist 

 

Bjørn tegner nye kart med markering på midtuke og 

helgekjøring. 

Ståle er ny kontaktperson mot Kyrkjebygdheia AS 
angående løypekjøring. 
 

BR ASAP 

Henvendelse fra 
Scooterlaget om 
avtale om 
løypekjøring 

Scooterlaget ønsker avtale med Løypelaget om å kjøre 

løyper i eksisterende løyper + noen nye løyper. 

Løypelaget har valgt Kyrkjebygdheia AS som leverandør 

av løypekjøring og ønsker kun en leverandør. 

Håvard svarer Scooterlaget.  

28/11 

Håvard gjentar at Løypelaget har valgt Kyrkjebygdheia 

AS som leverandør. 

14/11 ble det avholdt møte med ledere fra alle vellag. 

På møtet ble scooterlagets forslag på tilførselsløyper 

diskutert. Ingen av de berørte vellagene hadde 

behandlet eller tilsluttet seg dette forslaget. 
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Neste møte 

Ny løypetrase fra 
Holmvatn til 
Stokkosen 

Dette arbeidet er påbegynt, men traséen er ikke 100% 

det vil ikke bli kjørt løyper der vinteren 2022/23. 

Som et alternativ denne vinteren håper vi å kunne kjøre 

løype på vannet fra overgangen 

  

Hjemmeside må 
oppdateres 

Hjemmesiden må oppdateres med nytt styre og nytt 

bilde. 

KBHK ønsker også engen mailadresse 

Ny mailadresse er post@kbhl.no 

Ståle og Tor Martin får tilgang for å kunne redigere 

hjemmesiden. 
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Neste møte 
 

Utført 
 

ASAP 

 
Neste styremøte er 21 eller 28 januar på Heia 
 

mailto:post@kbhl.no

